
From: Marathon Mine Review / Examen Mine Marathon (IAAC/AEIC)
Sent: August 2, 2022 5:34 PM
To: Marathon Mine Review / Examen Mine Marathon (IAAC/AEIC)
Subject: Submission of the Report - Marathon Palladium Project / Dépôt du rapport - projet de palladium de Marathon

Dear participants,

Today, August 2, 2022, the Joint Review Panel conducting the environmental assessment for the Marathon Palladium Project has completed their review. The Panel submitted their report containing their conclusions, rationale and recommendations regarding the potential effects of the project to the federal Minister of Environment and Climate Change and the provincial Minister of Environment, Conservation and Parks.

The Panel's report, which includes an executive summary, is available on the Canadian Impact Assessment Registry, reference number 54755: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p54755/144649E.pdf> (CIAR# 1301)

The executive summary of the report is also available separately here: <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p54755/144651E.pdf> (CIAR# 1302)

You are receiving this message as a member of the distribution list for the environmental assessment of the Project. The responsibility for the distribution list will now be transferred from the Panel Secretariat to the Impact Assessment Agency of Canada. If you would prefer not to receive emails regarding this environmental assessment, please send a message to IAAC.Conditions.AEIC@iaac-aeic.gc.ca.

--

Chers participants,

Aujourd'hui, le 2 août 2022, la commission d'examen conjoint chargée de l'évaluation environnementale du projet de palladium de Marathon a terminé leur analyse. La commission a présenté leur rapport qui comprend ses conclusions et justifications, ainsi que ses recommandations concernant les effets environnementaux potentiels du projet au ministre fédérale de l'Environnement et du Changement climatique et le ministre provincial de l'Environnement, de la Protection de la nature et des Parcs.

Le rapport de la commission, qui comprend un résumé, est disponible sur le Registre canadien d'évaluation d'impact, numéro de référence 54755 : <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p54755/144649E.pdf> (*anglais seulement*) (CIAR# 1301)

Le résumé du rapport est aussi disponible séparément ici : <https://iaac-aeic.gc.ca/050/documents/p54755/144651F.pdf> (CIAR# 1302)

Vous recevez ce message en tant que membre de la liste de distribution pour l'évaluation environnementale du projet. La responsabilité de la liste de distribution sera désormais transférée du secrétariat de la commission à l'Agence d'évaluation d'impact du Canada. Si vous préférez ne pas recevoir de courriels concernant cette évaluation environnementale, veuillez envoyer un message à IAAC.Conditions.AEIC@iaac-aeic.gc.ca.

Environmental Assessment for the Marathon Palladium Project
Impact Assessment Agency of Canada / Government of Canada
marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca

Évaluation environnementale pour le projet de palladium de Marathon
Agence d'évaluation d'impact du Canada/ Gouvernement du Canada
marathonminereview-examenminemarathon@iaac-aeic.gc.ca